
 

 
 

 

 
Side 1 

 

Møte nr. 14 i Skikrinsstyret 2023-2025 

Tysdag 2. juli 2024, kl. 20:00-21:30 

Digitalt via Microsoft Teams 

REFRATSAKER 
SAK 105 23-25 Godkjenning av innkalling og sakliste 
SAK 106 23-25  Godkjenning av protokoll nr. 13 23-25 Skikrinsstyret 
SAK 107 23-25 Runde rundt bordet 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 108 23-25  Rekrutteringsutvalet 
SAK 109 23-25  Anleggsutvikling   
 
RAPPORTERINGSSAKER 
SAK 110 23-25  Rekneskapsrapport  
 
EVENTUELT 
Jorunn Åsfrid Røyrvik, Roger Ellingsund, Hilde Katrine Engeli, Anders 
Engeland, Jon Ove Lomheim, Melanie Hetkamp-Andersen (SKU), og 
Kennet Dvergedal (adm.) 

Tonje Norheim Tangerud, Tor Arne Hov 

Kennet Dvergedal  

 
 
REFERATSAKER  
SAK 105 23-25  Godkjenning av innkalling og sakliste 
   Bakgrunn 
   Innkalling og sakliste er sendt ut på førehand.  
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret godkjenner innkalling og sakliste.  
 
SAK 106 23-25 Godkjenning av protokoll nr. 13 23-25 Skikrinsstyret 
   Bakgrunn 
   Protokoll frå styremøte nr. 13 23-25 er sendt ut tidlegare og
   godkjent elektronisk. Protokollen er også vedlagt.  
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret godkjenner protokoll nr. 13 23-25. 
 
 
 



 
 
 

 

 
Side 2 

Møteprotokoll 

SAK 107 23-25 Runde rundt bordet 
Bakgrunn 

 
VEDTAK 
Skikrinsstyret tek saka til orientering.  

 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 108 23-25 Rekrutteringsutvalet 
   Bakgrunn 
   Referat frå møte nr. 6 i rekrutteringsutvalet er lagt ved som eige 
   vedlegg.  
 
   Viser til SAK 18 aktivitetsplan rekruttering:  

For at rekrutteringsutvalet og skiklubbutviklar skal kunne  
 gjennomføre aktivitetane som oppsett er vi avhengig av å frakte 
 utstyr med kassebil. Opplegget er difor med atterhald om at vi 
 har tilgjengeleg bil til hausten.  

 
   Som vedlegg til møteinnkallinga ligg fleire tilbod til leige/ leasing/ 
   kjøp av kassebil.  
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret gjer vedtak om å kjøpe ein varebil med   
   kostnadsramme på om lag kr. 200 000,-. I høve behov frå  
   rekrutteringsutvalet og skiklubbutviklar er målsetjinga å kjøpe bil 
   seinast i utgangen av august.  
   Adm. sjef og aktuelle styremedlemmar følgjer opp.  
 
SAK 109 23-25 Anleggsutvikling   
   Bakgrunn 
   Rekrutteringsavdelinga i NSF har retta søkelyset mot  
   rekruttering og skiglede ved å utvikle skianlegg. I regionar på 
   Austlandet og Midt-Noreg har ein fått prosjektstøtte til å utvikle 
   anlegg som stimulerer til eigenorganisert aktivitet m.a. gjennom 
   utvikling av crossanlegg og heilårs anlegg.  

Sentralt i prosjektet er prinsippet om bærekraft og at dette skal 
 vere ei utvikling av eksisterande skianlegg.  

 
   Skikrinsstyret drøfta m.a. følgjande punkt:  

- Behov i Sogn og Fjordane Skikrins 
- Tilpasse prosjektet til Skikrinsen 
- Framdriftsplan – søknad haust 2024?  

 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret gjer vedtak om følgjande framdriftsplan:  



 
 
 

 

 
Side 3 

Møteprotokoll 

Kva Når Merknad 
Forankring i styremøtet 2. juli   
Skrive søknad August  I lag med Marit Gjerland 
Møte med Sparebankstiftnga August  I lag med Marit Gjerland 
Sende søknad til 
Sparebankstiftinga 

1. september 2024  

  
 
RAPPORTERINGSSAKER 
SAK 110 23-25 Rekneskapsrapport  
   Bakgrunn 

Oppdatert rapport over rekneskapen vert sendt ut i framkant av 
 møtet. Adm. sjef legg fram rapporten i møtet.  

 
   VEDTAK 

Skikrinsstyret tek rapporten til orientering.  
 
 
EVENTUELT 
 
 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Jorunn Åsfrid Røyrvik (s)      Kennet Dvergedal (s) 
Leiar         Adm. sjef 


